
Årsmelding for Verdal Venstre 2014 
 

Styret har bestått av: 

Leder: Bjørn Stian Hojem 

Nestleder: Ragnhild Håskoll 

Kasserer: Grethe Dyrstad 

Sekretær: Ole Petter Ingebrigtsen 

Studieleder: Trond Elnes(fram til 18.09.14) 

Varamedlemmer: Johannes Rosvold, Dagfinn Dahl, Maj-Brit Slapgård Larsen og Brita Kleven Thorsvik 

Medlemmer: 

Pr. 31.12.14 var det betalende 26 medlemmer i lokallaget hvorav ingen nye i 2014. Pr. 31.12.13 var 

det betalende 29 medlemmer i lokallaget.  

Styrets arbeid: 

Det er i 2014 avholdt 6 ordinære styremøter. Styret har behandlet 13 saker. Høsten 2013 ble det 

nedsatt nominasjonskomite til kommunevalget 2015 bestående av Grethe Dyrstad, Ragnhild Håskoll 

og Ole Petter Ingebrigtsen. Det ble også nedsatt en programkomite bestående av Johannes Rosvold, 

Brita Kleven Thorsvik og Bjørn Stian Hojem. I tillegg fungerer styret som valgkampkomite fram til 

kommunevalget i september 2015.  

Verdal Venstre oppdaterer nettsiden vår jevnlig med innlegg og månedsrapporter, i tillegg er vi 

bevisste på aktiv bruk av vår egen facebookside for å nå ut med våre meninger og saker til 

medlemmer og sympatisører.  

Årsmøtet 2014 ble avholdt på Ørens Meieri den 03.02.14. Etter årsmøtet var det åpent møte med 

stortingsrepresentant Andre N. Skjelstad som fortalte om livet på stortinget etter valget og 

regjeringsforhandlingene som Venstre deltok i.  

Gruppeleder i kommunestyret Brita Kleven Thorsvik har vært ansvarlig for å kalle inn til åpne 

gruppemøter. I 2014 har det vært avholdt 9 gruppemøter, viser til dette i politisk årsmelding for 

Verdal Venstre. 

Deltakelse i møter i kommunen/utenfor kommunen: 

14-15.02 – Fylkesårsmøte på Steinkjer. Grethe Dyrstad, Johannes Rosvold og Ole Petter Ingebrigtsen 

deltok. 

24.04 Møte med Kverndalens Venner i forbindelse med åpent gruppemøte.  

22.05 Møte med Verdal idrettsråd i forbindelse med åpent gruppemøte. 



28.10 Dialogmøte mellom politiske partier og FFO Verdal. Bjørn Stian Hojem deltok. 

19-20.09 Lokalpolitisk nettverk i Trondheim, Ole Petter Ingebrigtsen deltok. 

Bjørn Stian Hojem var medlem i nominasjonskomiteen for fylkestingslista til Nord-Trøndelag Venstre 

høsten 2014.  

13.12 Nominasjonsmøte i Nord-Trøndelag Venstre på Steinkjer. Bjørn Stian Hojem, Brita Kleven 

Thorsvik og Ole Petter Ingebrigtsen deltok. 

For Verdal Venstre 

Bjørn S. Hojem  Ragnhild Håskoll Ole Petter Ingebrigtsen  Grethe Dyrstad  

Johannes Rosvold 

 

Politisk regnskap, 2014 
 

Kommunestyret:  Brita Kleven Thorsvik, Johannes Rosvold.  1. vara: Grethe Dyrstad 
Samkommunestyret:  Johannes Rosvold 
Plan og samfunn:  Johannes Rosvold 
 

Kommunestyre/formannskap: 
K.st. 27.01:  Stemmesteder.  Rådmannen foreslo reduksjon fra 13 til 4.  Venstre stemte for 9 
stemmesteder – barneskolene.  4 ble vedtatt. 
 
F.sk 03.01 Stilte spørsmål om arbeidsforholdene i Herredshuset 
 
Stilte spørsmål om rapport fra HINT vedr. folkevalgte og foreslo at rapporten skulle tas opp 
til brei diskusjon, i god tid før neste valg. Positiv innstilling. 
 
K.st 31.03 Etter initiativ fra Venstre er det utarbeidet nye bestemmelser om SFO.  Ble 
enstemmig vedtatt. 
 
K.st 25.08 Venstre eget forslag om at kontaktlærerordninga i Ungdomsskolen skulle opprettholdes. 

Ble nedstemt.  Stemte deretter for et alternativt forslag som også opprettholder 
kontaktlærerordninga.  Vedtatt. 
 
På bakgrunn av forverring i økonomien hadde Venstre også et forslag om frysing av diverse tiltak for 
en ny vurdering.  Fikk bare 10 stemmer. 
 
F.sk 04.09 Venstre stemte sammen med flertallet om inndraging av skjenkebevilling til Deera 
restaurant & Bar i fjorten dager.  (Ble senere opphevet av fylkesmannen)   

 
F.sk 18.09 Forskningsrapport fra HINT: Kommunestyre og lokaldemokrati.  Venstre spurte 
på nytt når denne rapporten skulle debatteres i kommunestyret.  Lovte sak i jan. 2015. (Ble 
ikke tatt opp i jan.)  



 
K.st 29.09 Utbygging av Arken. Gruppelederne innkalt til ordføreren for å diskutere saken på 
forhånd.  Han ønsket saken utsatt.  Bevilgning ble vedtatt – og ordføreren snudde.   
 
K.st 08.12 Utredningsalternativer – Kommunereformen.  Venstre delte seg.  En stemte for 
en bredt utredning, den andre stemte mot alternativ hvor Steinkjer eller Stjørdal var med. En 
bred utredning ble vedtatt. 
 
Vindkraft, høring av konsekvensutredningen. Denne gangen var det et enstemmig 
kommunestyre som frarådet at det gis konsesjon for bygging av vindmøller i Verdalsfjella.  
Venstre mente forrige gang saken var oppe at det heller ikke var nødvendig med en 
konsekvensutredning da det allerede forelå nok informasjon for å gå imot.  
 
K.st. 15.12  Budsjett og økonomiplan.   
Venstre formulerte et fellesforslag fra opposisjonen vedr. reduksjon i skoleutgifter fra 2016 
– 2018 i forhold til rådmannens innstilling.  Enstemmig vedtatt 
Forslag vedr. helsestasjon. Ønsket en ny sak med sammenligninger med andre kommuner.  
Enst. vedtatt.   
Fikk ikke gjennomslag for forslag vedr. endringer i skolestruktur, og at det ikke skulle 
begrunnes kun i økonomi.  
Forslag om bevaring av Fætten-skogen ble heller ikke vedtatt. 
La fram eget forslag om friidrettsanlegg ved videregående skole.  Nedstemt.  Stemte 
deretter for at anlegget skulle ligge ved videregående skole, men flertallet ønsket mer 
utredning før en skulle ta stilling til plassering. 
 

Plan og samfunn: 
11.02:  Stilte spørsmål om vedtatt klima- og energiplan.  Skulle evalueres hvert år.  Adm. 
hadde ”glemt” planen, men lovte å begynne å jobbe med den nå. 
 
03.06  Venstre, sammen med H og Sp fremmet forslag om å utrede to traseer for snøskuter, 
i tillegg til innstillinga. 
 
16.09  Brygga 2.  Venstre var med i flertallet på 6 mot 3, som stemte imot ”monsterbygget” 
ved Verdalselva. 
 

Avisinnlegg: 
14.02 Verdalingen, nettutgaven.  Avisutgaven 15.02 
”Rådmann-nikking” Gjaldt varaordførerens snuoperasjon vedr. barnehageforskriften., laget 
i nettutgaven på grunnlag av et avisinnlegg.  Selve innlegget sto i papirutgaven dagen etter. 
 
15.02 Verdalingen  
Uttalelse fra årsmøtet om Samkommunen 
 
Leserinnlegg med overskrift: Barnehageforskriftene vedtatt – endelig. 
 
Referat fra årsmøtet inkl. oversikt over nytt styre. 
 



25.02 Verdalingen .  Årsmøteuttalelse om NorFraKalk 
 
09.05 Trønderavisa.  Oppslag om kommunesammenslåing som evt. følge av at 
samkommunen opphører.  Brita sitert. 
 
30.09 Verdalingen.  Innlegg fra styret i Venstre om NorFraKalk. 
 
23.10 Verdalingen.  Kommentar på nettavisa vedr. Arild Pedersens angrep på Marit Voll, ble 
referert i papirutgaven. 
 
30.10 Verdalingen.  Venstre hadde et innlegg om boliger for eldre. 
 
04.11 Verdalingen.  Innlegg om NorFraKalk og utgifter på bruk av spillolje. 
 
02.12  Verdalingen.  Innlegg om kommunereformen med bl.a. oppfordring om å bli med på 
diskusjonen om evt. kommunesammenslåing. 
 
06.12  Verdalingen.  Innlegg med kommentarer på et intervju med ordfører og leder for Plan 
og samfunn vedr. Vindkraft.  
 
13.12  Verdalingen.  Innlegg om bevaring av Fætten-skogen. 
 

Hjemmesiden: 
Kommunestyregruppa har brukt hjemmesiden aktivt.  Bl.a. er datoer for Åpne møter lagt 
inn, alle avisinnlegg samt alle månedsrapportene.   
 

Månedsrapporter: 
Det er i år sendt ut 6 månedsrapporter som er ført i pennen av gruppeleder.  Vi har nå slike 
rapporter helt fra 01.09.2007.  Sendes medlemmene i lokallaget. 
 

Annet: 
09.05 NRK Trøndelag 
Lederen intervjuet om Venstres skepsis til utslippene fra NorFraKalk. 
 
29.09 Mail til Miljødirektoratet.  Spørsmål vedr. utslipstillatelsen gitt NorFraKalk.  Svar 
mottatt den 13.10. 
 
29.09  Mail til Fylkesmannen vedr. grunnforhold NorFraKalk og ”ulykkeskommisjon”.  Purret 
den 28.10. 
 

Oppsummering:  De store sakene dette året har vært Vindkraft og starten på diskusjonen 
om  kommunereform .  I tillegg har det vært en rekke innlegg og utspill vedr. NorFraKalk.  Vi 
opplever at det er et positivt klima mellom de partiene som utgjør mindretallet i 
kommunestyret.  Det har vært konstruktive diskusjoner i forkant av møter i flere saker, for å 
få støtte på innspill. 
 



Før kommunestyremøtene har vi også i år invitert til åpne gruppemøter via email.  Vi hadde 
ønsket større oppmøte og større interesse for det som skjer i kommunepolitikken.  Vi mener 
det er viktig å diskutere hvordan vi skal klare å skape slik interesse og deltakelse. 
 
Det har vært forholdsvis stort engasjement i avisene selv om det ikke er valgår.  I alt har det 
vært 12 avisinnlegg fra kommunestyregruppa og styret, i tillegg til omtale av Venstre i andre 
oppslag.  
 
 
Verdal 29.01.2015 
 
 
Brita Kleven Thorsvik og Johannes Rosvold 
 

 

 

 


